
 

 

 

 

Verslag Vergadering van 21 december 2022 
 
 

Aanwezig: allen, behalve Jaap van Gent (met kennisgeving) 

 

1. De voorzitter, Kees Bor, opent om 19.45 uur de vergadering en heet al-

len welkom 

2. De vergadering begint met een korte kennismaking met drie nieuwe 

ambtenaren bij Sociaal Domein. De voorzitter geeft aan, dat in de hei-

sessies van 2021/2022 is afgesproken, dat in het kader van een groei-

ende samenwerking kennis wordt gemaakt met nieuwe medewerkers in 

het sociaal domein. In een korte ronde stellen Wilma Posthouwer (een-

zaamheid, mantelzorg, clientervaring), Alice Drost (sport, gezondheid) en 

Jan van Meerveld (Participatiewet, opvang Oekraïners en Afghanen) zich 

voor. Ook de leden van de Participatieraad vertellen kort iets over zich-

zelf en over de werkwijze van de raad. De voorzitter wenst de gasten 

vervolgens veel succes in het werk. 

 

3. Gesprek met Stefan Fiddelaar en Annelies Boonman (via zoom) 

over ontwikkelingen rond Omgevingswet c.a. 

De voorzitter geeft aan, dat de Participatieraad al gesnuffeld heeft aan de ge-

volgen van de Omgevingswet en de mogelijke toekomstige relatie met onze 

werkzaamheden. 

Annelies Boonman gaat uitgebreid in op de nieuwe wet en de gevolgen daar-

van. Het gaat nu in eerste instantie over de Omgevingsvisie voor Putten. Waar 

willen we naar toe? Er is een gebiedsindeling gemaakt, zodat we meer gediffe-

rentieerd qua doelen kunnen denken. Deze visie moet van alle Puttenaren wor-

den. Ook op de website van Putten staat het een en ander. Duidelijk is wel, dat 

de mening van de Puttenaar niet bestaat. In het voorjaar is een enquête uitge-

zet met oproep om te reageren. Er zijn ronde tafel gesprekken gehouden. De 

afgelopen maand is een 75%-versie aan de commissie Ruimte voorgelegd. In 

het eerste kwartaal van 2023 wordt het resultaat van de afgelopen maanden ter 

visie gelegd. De Omgevingswet zegt, dat we de omgeving bij alle fysieke/ruim-

telijke plannen moeten betrekken. Maar hoe betrek je de mensen precies?  

Stefan Fiddelaar is vanuit Samenleving in de kerngroep gekomen. Men richt 

zich met name op de begrippen sociaal en vitaal, met een link naar (positieve) 

gezondheid. Een deel van de onderwerpen van Samenleving heeft veel verbin-

ding met het ruimtelijk domein, maar andere zaken weer niet. Fons Kortrijk 

vraagt of de Omgevingsvisie de bestaande Structuurvisie vervangt. Dat is 
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inderdaad het geval. Matthijs Bonzet vraagt hoe je de “softe delen” borgt in het 

systeem. Daar is nog weinig over gezegd en daar maakt de raad zich zorgen 

over. Immers, ons hele systeem van de ouderenzorg is veranderd. Annelies 

Boonman stelt dat meer aan de voorkant in het terrein van de software zou 

moeten worden georganiseerd. Er zou meer moeten worden geoefend om Zorg 

en Bouwen “hand in hand” te laten gaan. Stefan Fiddelaar concludeert, dat in 

de uitwerking de sociale kant duidelijker moet worden geborgd. 

Kees Bor vraagt welke rol de Participatieraad in dit proces kan spelen. 

Annelies Boonman geeft aan, dat die rol al is geweest bij de fase van de ronde 

tafelgesprekken. De Omgevingsvisie komt ter inzage in het voorjaar. Dan kan 

ook de Praad adviseren. Maar er kan geen formele rol in de procedure worden 

ingenomen door de Praad. De leden van de Praad betreuren deze uitspraak en 

Jan van Hulsteijn geeft aan, dat we als raad toch altijd een ongevraagd advies 

kunnen uitbrengen, ook al is er geen formele plaats meer. De gemeenteraad 

kan dan alsnog van eventuele afwijkende meningen kennis nemen en daar ho-

pelijk wat mee doen. Op de opmerking van Matthijs Bonzet, dat in de volgende 

fase de visie wellicht aan beide raadscommissies  zou moeten worden voorge-

legd, antwoordt Annelies Boonman, dat ze deze opmerking zal meenemen. 

 

4. Verslag vergadering Participatieraad 16 november 2022. Dit wordt 

vastgesteld onder dankzegging. 

 

5. Verslag Overleg DB met gemeente Putten op 12 december 2022. Er 

worden zorgen uitgesproken over de toenemende agressie van de jeugd 

en de reactie van de gemeente daarop tijdens het overleg. 

 

6. Activiteitenlijst per 16 november 2022. Deze wordt aangepast vastge-

steld. 

 

7. Mededelingen en ingekomen en verzonden stukken. 

a. Verslag bijeenkomst 4 november met Janny Heun. Hoe gaan we hier-

mee in het voorjaar verder? Na discussie besluiten we dan met name te 

kijken naar de structuur van de raad en de werkgroepen. Punt 7 van het 

verslag, de oefening in het samenwerken moet nader worden uitgewerkt 

en ingevuld. Daarbij moet uitdrukkelijk aan de orde komen de inbreng 

van ieder lid en de betrokkenheid bij de voortgang in de Praad. Er zal 

overleg met Janny Heun worden opgenomen voor een nieuwe datum. 

b. Advies Beleidsregels Sociaal Domein. Hier is niet of te laat vanuit de 

raad op gereageerd, waardoor de secretaris op 1 december (*uiterste 

datum) een kort advies heeft uitgebracht. 

c. Taakverdeling ambtenaren Sociaal Domein; voor kennisgeving aange-

nomen. 

d. Startnotitie Meerjarenplan Samenleving 2023-2027. Een ieder moet 

komende maand al kennis nemen van de uitgebrachte notitie. Op 14 
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februari stuurt de gemeente ons het plan om advies, dat in maart moet 

worden uitgebracht. Bij de werkgroep WMO gaan de leden daarmee in 

ieder geval aan de slag. De secretaris geeft de deelnemers aan de ge-

meente door voor de gesprekken in de loop van januari op de vijf terrei-

nen. 

e. Bewonersblad Woningstichting Putten: voor kennisgeving aangeno-

men. 

f. Tussenrapportage “Samen thuis op de Noord Veluwe “: Hiervan 

wordt kennis genomen. In het voorzitters regio overleg zal hiervan mel-

ding worden gemaakt. 

g. Melden nevenactiviteiten. De secretaris zal het formulier aan een ieder 

digitaal doorzenden. Inlevering voor de volgende vergadering op 18 janu-

ari. 

 

8. Ongevraagd advies over mogelijke aanpassing Verordening in ver-

band met gevolgen Omgevingswet. Het uitgebrachte voorstel wordt 

met instemming vastgesteld. De secretaris dient het in bij het college. 

 

9. Advies over Vraagstelling nieuwe Client-ervaringsronde 2023. 

Staande de vergadering wordt nog een reactie van de werkgroep WMO 

ingebracht. De secretaris zal die met de eerder ontvangen opmerkingen 

vanuit de werkgroep Jeugd in een advies aan het college nog deze 

maand verzenden. Er zal ook een opmerking worden gemaakt over de 

onafhankelijke ondersteuning bij Jeugdproblematiek in relatie tot de be-

schikbare menskracht. 

 

10. Relatie Inclusiepanel met gemeente Putten. 

Uit recent ontvangen mailberichten moet worden geconcludeerd, dat de relatie 

tussen de gemeente en het Inclusiepanel niet goed is en zelfs verslechtert. Het 

Inclusiepanel voelt zich niet serieus genomen door de gemeente, met name niet 

door de ambtenaren. Het vraagt naar de mening van de Praad nadrukkelijk om 

een andere houding. Er wordt gesproken over de vraag of wij als Praad hierin 

iets kunnen betekenen. Het gaat in eerste instantie om een probleem tussen 

gemeente en Inclusiepanel. Ons uitgangspunt om het eerste halfjaar van 2023 

samen te werken met het panel, op basis van eerder ingenomen uitgangspun-

ten, blijft recht overeind staan. Wellicht moeten we aanbieden, dat een derde 

persoon bemiddelend zou moeten optreden om het conflict op te lossen. 

 

11. Uit de werkgroepen. 

Alleen vanuit de werkgroep Jeugd wordt een aantal afspraken vermeld met de 

gemeente: bestuurlijke kalender, IJslands model. Ook zal contact plaatsvinden 

met het Groevenbeek-college. Vanuit de vergadering wordt gevraagd ook on-

derwerpen als “sport door jeugd met een beperking” en de kinderopvang mee te 

nemen in het overleg. 
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12. Public Relations. Geen bijzondere mededelingen. De eindejaar adver-

tentie wordt met instemming ontvangen. 

 

13. Korte evaluatie van de vergadering van heden. Een ieder krijgt de ge-

legenheid zijn/haar mening te geven. 

14. Rondvraag. 

Fons Kortrijk vermeldt dat volgens berichten het VAC met zijn activiteiten stopt. 

Wellicht ook een mogelijkheid voor onze raad om in dat gat te stappen. 

Fennie van den Broek meldt dat op 21 januari de gemeente een Duurzaam-

heidsbijeenkomst organiseert. Woongemak zou daaraan meedoen. Zij zal in ie-

der geval aanwezig zijn, samen met Janneke Stigter. 

Naar de Nieuwjaarsbijeenkomst van de gemeente op 10 januari gaan in ieder 

geval Fons Kortrijk en Jan van Hulsteijn. 

De voorzitter sluit om 22.10 uur de vergadering, nadat hij mededeling heeft ge-

daan van een komende operatie en daardoor tijdelijk minder mobiel kan zijn. Hij 

wenst een ieder goede feestdagen en een goed nieuw jaar toe. 

 

 


